
∆ήλωση προέδρου Αστέρα Γ. Μποροβήλου για 

την πρώτη συµµετοχή στο EUROPA LEAGUE 

 

Θεωρώ ότι η πρώτη συµµετοχή της οµάδας στις Ευρωπαικές 

διοργανώσεις της UEFA, είναι πρωτίστως µία δικαίωση των δύο 

ιδιοκτητών του Αστέρα κ.κ. Μπάκου, Καυµενάκη, που βλέπουν το 

όραµα τους για µία µεγάλη οµάδα, σιγά-σιγά να γίνεται πράξη. 

 

Πολλά συγχαρητήρια και στους φιλάθλους µας, που στάθηκαν δίπλα 

στην οµάδα, στις επιτυχίες, αλλά και σε δύσκολες στιγµές και τους 

καλούµε να στηρίξουν τον Αστέρα και σε αυτό το µεγάλο βήµα προς το 

Ευρωπαϊκό ποδόσφαιρο. 

 

Εύχοµαι από καρδιάς αυτό το όµορφο ταξίδι, να διαρκέσει όσο γίνεται 

περισσότερο και αυτή να είναι µόνο η αρχή. 

 

 


